
Dz-05.0021.28.2020    

Protokół nr 28/2020 

 z obrad XXVIII sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza (VIII kadencja 2018-2023) z dnia  

21 października 2020 r.  w godz. 18.15 – 19.42, w siedzibie Rady i Zarządu Dzielnicy V 

Krowodrza przy ul. Kazimierza Wielkiego 112/2, w trybie stacjonarno – zdalnym  

  

Ad 1. Otwarcie sesji. 

Prowadzący obrady Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza Pan 

Maciej Żmuda przywitał obecnych 16 członków Rady (Lista obecności – zał. nr 1 niniejszego 

protokołu), otwierając obrady XXVIII sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza. 

                                          

Ad 2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

Przewodniczący poinformował, że zawiadomienie o zwołaniu sesji oraz projekt porządku obrad 

wraz z projektami uchwał zostały przesłane Radnym (zał. nr 2).  

 

Projekt porządku obrad obejmował:  

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXVII sesji Rady Dzielnicy. 

4. Przyjęcie uchwały w sprawie opinii ustalenia lokalizacji inwestycji celu publicznego dla 

zamierzenia inwestycyjnego pn.: „Przebudowa i rozbudowa obiektów centralnego 

kampusu Uniwersytetu Pedagogicznego im. Komisji Edukacji Narodowej obejmująca 

budowę budynków biblioteki z archiwum, parkingu wielopoziomowego z kondygnacją 

pomieszczeń laboratoryjnych, audytorium z garażem podziemnym oraz rozbudowę  

i przebudowę istniejącego łącznika z funkcją administracyjną i przebudowę istniejącego 

budynku dydaktycznego z funkcją nowoczesnych technologii, a także budowę 

łączników między budynkami projektowanymi a istniejącymi, wraz z infrastrukturą 

techniczną i zagospodarowaniem terenu przy ul. Podchorążych 2 w Krakowie, na 

działkach nr 428/8, 428/10, 428/11, 430,555, 482/11 obr. 3 Krowodrza”(Projekt uchwały 

Komisji Architektury, Budownictwa i Urbanistyki). 

5. Przyjęcie uchwały w sprawie opinii dotyczącej zbycia działek nr 295/5 o pow. 0,0076 

ha, nr 149/5 o pow. 0,0099 ha, nr 145/5 o pow. 0,0133 ha oraz nr 145/6 o pow. 0,0040 

ha stanowiących własność Gminy Miejskiej Kraków, położonych w obrębie 5 jedn. ew. 

Krowodrza przy ul. Jana Buszka w Krakowie (Projekt uchwały Komisji Architektury, 

Budownictwa i Urbanistyki). 

6. Przyjęcie uchwały w sprawie opinii projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru „Kazimierza Wielkiego” (Projekt uchwały Komisji Architektury, 

Budownictwa i Urbanistyki). 

7. Przyjęcie uchwały w sprawie korekty Uchwały Nr XII/107/2019 Rady Dzielnicy V 

Krowodrza w sprawie podziału środków finansowych na zadaniu „Obsługa Dzielnic”  

w roku 2020 (projekt Zarządu). 

8. Sprawy bieżące. 

9. Oświadczenia i komunikaty. 

10. Zakończenie sesji.  
 
Ad 3. Przyjęcie protokołu z XXVII sesji Rady Dzielnicy. 

 

Wobec braku uwag do Protokołu z XXVII sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza, prowadzący 

stwierdził jego przyjęcie. 

 

 

 

 



Ad 4. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie opinii ustalenia lokalizacji inwestycji celu 

publicznego dla zamierzenia inwestycyjnego pn.: „Przebudowa i rozbudowa obiektów 

centralnego kampusu Uniwersytetu Pedagogicznego im. Komisji Edukacji Narodowej 

obejmująca budowę budynków biblioteki z archiwum, parkingu wielopoziomowego  

z kondygnacją pomieszczeń laboratoryjnych, audytorium z garażem podziemnym oraz 

rozbudowę i przebudowę istniejącego łącznika z funkcją administracyjną i przebudowę 

istniejącego budynku dydaktycznego z funkcją nowoczesnych technologii, a także budowę 

łączników między budynkami projektowanymi a istniejącymi, wraz z infrastrukturą 

techniczną i zagospodarowaniem terenu przy ul. Podchorążych 2 w Krakowie, na działkach 

nr 428/8, 428/10, 428/11, 430,555, 482/11 obr. 3 Krowodrza”(Projekt uchwały Komisji 

Architektury, Budownictwa i Urbanistyki). 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Architektury, Budownictwa  

i Urbanistyki p. Paweł Potoczek. 

 

Głos zabrali:  

p. Mariusz Bembenek, p. Paweł Potoczek, p. Maciej Żmuda, p. Marta Wodyńska oraz p. Lech 

Mikulski 

 

Na sesję przybyło dwóch członków Rady, obecnych 19 osób. 

 

Prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 13 głosów; przeciw: 2 głosy; wstrzymujące: 4 głosy; 

w obecności 19 Członków Rady;  

 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza podjęła uchwałę XXVIII/206/2020  

w sprawie opinii ustalenia lokalizacji inwestycji celu publicznego dla zamierzenia 

inwestycyjnego pn.: „Przebudowa i rozbudowa obiektów centralnego kampusu 

Uniwersytetu Pedagogicznego im. Komisji Edukacji Narodowej obejmująca budowę 

budynków biblioteki z archiwum, parkingu wielopoziomowego z kondygnacją 

pomieszczeń laboratoryjnych, audytorium z garażem podziemnym oraz rozbudowę  

i przebudowę istniejącego łącznika z funkcją administracyjną i przebudowę istniejącego 

budynku dydaktycznego z funkcją nowoczesnych technologii, a także budowę łączników 

między budynkami projektowanymi a istniejącymi, wraz z infrastrukturą techniczną  

i zagospodarowaniem terenu przy ul. Podchorążych 2 w Krakowie, na działkach nr 428/8, 

428/10, 428/11, 430,555, 482/11 obr. 3 Krowodrza”– zał. nr 3. 

 

 

Ad 5. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie opinii dotyczącej zbycia działek nr 295/5 o pow. 

0,0076 ha, nr 149/5 o pow. 0,0099 ha, nr 145/5 o pow. 0,0133 ha oraz nr 145/6 o pow. 0,0040 

ha stanowiących własność Gminy Miejskiej Kraków, położonych w obrębie 5 jedn. ew. 

Krowodrza przy ul. Jana Buszka w Krakowie (Projekt uchwały Komisji Architektury, 

Budownictwa i Urbanistyki). 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Architektury, Budownictwa  

i Urbanistyki p. Paweł Potoczek. 

 

Głos zabrali: p. Daniel Wiśniowski, p. Paweł Potoczek, p. Marta Wodyńska oraz p. Maciej 

Żmuda 

 

Na sesję przybył członek Rady, obecnych 20 osób. 

 

Prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 13 głosów; przeciw: 2 głosy; wstrzymujące: 5 głosy; 

w obecności 20 Członków Rady;  

 



 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza podjęła uchwałę XXVIII/207/2020  

w sprawie opinii dotyczącej zbycia działek nr 295/5 o pow. 0,0076 ha, nr 149/5 o pow. 

0,0099 ha, nr 145/5 o pow. 0,0133 ha oraz nr 145/6 o pow. 0,0040 ha stanowiących własność 

Gminy Miejskiej Kraków, położonych w obrębie 5 jedn. ew. Krowodrza przy ul. Jana 

Buszka w Krakowie – zał. nr 4. 

 

Ad 6. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie opinii projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru „Kazimierza Wielkiego” (Projekt uchwały 

Komisji Architektury, Budownictwa i Urbanistyki). 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Architektury, Budownictwa  

i Urbanistyki p. Paweł Potoczek. 

 

Głos zabrali: p. Marzena Kopeć, p. Paweł Potoczek 

 

Prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 19 głosów; przeciw: 0 głosów; wstrzymujące: 

0 głosów; 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu; w obecności 20 Członków Rady;  

 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza podjęła uchwałę XXVIII/208/2020  

w sprawie opinii projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

„Kazimierza Wielkiego” – zał. nr 5. 

 

Ad 7. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie korekty Uchwały Nr XII/107/2019 Rady 

Dzielnicy V Krowodrza w sprawie podziału środków finansowych na zadaniu „Obsługa 

Dzielnic” w roku 2020 (projekt Zarządu). 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda. 

 

Nikt nie zabrał głosu. 

 

Prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 20 głosów; przeciw: 0 głosów; wstrzymujące: 

0 głosów; w obecności 20 Członków Rady. 

 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza podjęła uchwałę XXVIII/209/2020  

w sprawie korekty Uchwały Nr XII/107/2019 Rady Dzielnicy V Krowodrza w sprawie 

podziału środków finansowych na zadaniu „Obsługa Dzielnic” w roku 2020 – zał. nr 6. 

 

 

Ad. 8. Sprawy bieżące. 

1. Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda poinformował członków Rady o odbiorze 

końcowym ścieżki rowerowej przy al. Kijowskiej planowanym na dzień 22 

października br.. Poinformował również, że oczekuje na informację z Zarządu Dróg 

Miasta Krakowa dotyczącej odbioru prac przy ścieżce rowerowej na al.  Armii 

Krajowej. 

2. Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda poruszył temat koncepcji zagospodarowania 

terenu wokół Stadionu Miejskiego im. H. Reymana. Poinformował radnych  

o wystąpieniu do Zarządu Infrastruktury Sportowej celem udostępnienia dokumentacji 

projektowej oraz omówił spotkanie z Dyrektorem ZIS, które odbyło się 15 października 

br. Wyjaśnił, że Rada w żaden sposób nie opiniowała projektu a jedynie wnioskowała  

o przeprowadzenie konsultacji z mieszkańcami w tej sprawie. Dopiero po otrzymaniu 

pełnej dokumentacji oraz wyniku konsultacji Rada może wydać opinię w sprawie 

zagospodarowania terenu wokół Stadionu. 



Głos w sprawie zabrał p. Tomasz Friediger, który poruszył kwestię obsługi 

komunikacyjnej Stadionu. Zaproponował aby zawnioskować o budowę dodatkowej 

drogi dojazdowej pomiędzy basenem a starym hotelem „Wisły”, która odciąży al. 3-go 

Maja i poprawi bezpieczeństwo komunikacyjne w rejonie Stadionu. Głos w dyskusji 

zabrali Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda, p. Paweł Potoczek. 

3. Radny p. Mariusz Bembenek zapytał o stan terenu przy ul. Urzędniczej i poprosił  

o informację, czy miasto przejęło działki pomiędzy trzema akademikami. Odpowiedzi 

udzielił Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda. Padła propozycja budowy wybiegu dla 

psów na tym terenie. Głos w sprawie zabrała radna p. Marzena Kopeć, która brała udział 

w konsultacjach dot. lokalizacji psich wybiegów na terenie Dzielnicy i poparła tę 

inicjatywę. 

4. Radny p. Tomasz Friediger poinformował, że Komisja Praworządności  

i Bezpieczeństwa zgodnie z ustaleniami Komisji Ochrony Zieleni przygotowała pismo, 

w którym zostały wymienione możliwe lokalizacje dla psich wybiegów  

z prośbą o zaopiniowanie przez Wydział Kształtowania Środowiska UMK, Zarząd 

Zieleni Miejskiej oraz Wydział Skarbu Miasta UMK.  

5. Radna p. Marta Burzyńska dodatkowo zwróciła uwagę na brak ogólnodostępnego 

boiska dla starszej młodzieży w tej okolicy i zaproponowała aby ten teren został 

wykorzystany pod budowę boiska, z którego mogłaby korzystać młodzież mieszkająca 

na terenie Dzielnicy. Głos zabrał radny p. Mariusz Bembenek. Przewodniczący Rady  

p. Maciej Żmuda zaproponował aby przedyskutować ten temat na posiedzeniu Komisji 

Sportu i Rekreacji. Głos w tej sprawie zabrała radna p. Marta Wodyńska, która popiera 

otwieranie i udostępnianie boisk szkolnych, ale uważa, że to dyrekcja szkół decyduje  

o wynajmowaniu komercyjnym boisk szkolnych i pozyskiwaniu w ten sposób 

dodatkowych środków na realizację własnych potrzeb. Głos w sprawie zabrał radny  

p. Tomasz Friediger. 

6. Radny p. Lech Mikulski zapytał, czy system Webbex jest jedynym oprogramowaniem 

do przeprowadzania sesji zdalnych i zapytał o możliwość korzystania z innego 

oprogramowania. 

 

Ad 9. Oświadczenia i Komunikaty. 

 

Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda powiadomił radnych o najbliższych delegacjach na 

planowane odbiory oraz poinformował, że kolejna sesja odbędzie się w połowie listopada, 

 a dokładna data zostanie podana w późniejszym terminie. 

 

Ad 10. Zakończenie sesji. 

 

Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda podziękował członkom Rady za udział  

w XXVIII sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza   

Wobec wyczerpania porządku obrad XXVIII sesji  Rady Dzielnicy V Krowodrza prowadzący  

p. Maciej Żmuda zamknął posiedzenie o godz. 19.42. 

 

       Przewodniczący  

  Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza 

 

                   Maciej Żmuda 

 

 

 
Protokołowała: 

Katarzyna Kulig  

  

 

 


